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Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia Komisie pre školstvo, vzdelávanie a šport MsZ 

zo dňa 21.10.2014 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: 

1. Prehliadka ZUŠ a diskusia k danej problematike (15.00 h – 15.30 h) 
2. Kontrola zápisnice a uznesení a schválenie programu rokovania 
3. Správa o realizácii Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za obdobie 2010 – 

2014  
4. Prerokovanie návrhu Zriaďovacej listiny ZUŠ Radlinského 53 Bratislava  
5. Prerokovanie správ o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

CVČ a ZUŠ za školský rok 2013/2014 (cca od 16.00 h) 
6. Prerokovanie žiadosti o zaradenie elokovaného pracoviska súkromnej materskej školy 

Kids Paradise, Martinčekova ul., do siete škôl 
7. Informácia o vývoji nákladov na financovanie škôl a školských zariadení v originálnej 

kompetencii MČ zo strany hlavného mesta za posledných 5 rokov 
8. Informácia o návrhu zmeny štatútu hl.m. BA, ktorým bude riešené financovanie 
      originálnych kompetencií týchto zariadení na mestské časti 
9. Informácia o činnosti a aktivitách predsedu a členov komisie 
10. Informácia o vyhlásení XXII. ročníka ankety Najúspešnejší športovec a športový 

kolektív Bratislavy a Bratislavského kraja 
11. Rôzne, zhodnotenie činnosti komisie za ostatné volebné obdobie a ukončenie jej činnosti 

 
K bodu 1 
Rokovanie komisie sa začalo o 15:00 h prehliadkou ZUŠ M. ZUŠ Istrijská pod vedením jej 
riaditeľa V. Dianišku, po ktorom nasledovalo riadne rokovanie komisie. 
Komisia po obhliadke objektu ZUŠ a diskusii  prijala nasledovné stanovisko: 
berie na vedomie informáciu o podmienkach v akých ZUŠ pôsobí. 
Hlasovanie: zo 6 prítomných všetci za 
 
K bodu 2 
Kontrola zápisnice a uznesení a schválenie programu rokovania 
Predseda komisie privítal hostí Mgr. E. Polákovú, vedúcu oddelenia KŠŠM, Ing. M. Feika, 
poradcu primátora a riaditeľov ZUŠ a CVČ. 
Z rokovania komisie sa ospravedlnili  P. Hochschorner - PN, M. Dinuš - PN, J. Havrilla – 
ZPC, D. Hudec, M. Ležovič. 
Z rokovania komisie sa neospravedlnili  P. Hanulík a P. Bílik 
Komisia po  diskusii  prijala nasledovné stanovisko: 
1.1 schválila znenie zápisnice č. 9/2014 bez pripomienok, 
1.2 vzala na vedomie plnenie uznesení, 
1.3 schválila  doplnený  program rokovania . 
Hlasovanie: zo 6 prítomných všetci za 
   
K bodu 3  
Správa o realizácii Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za obdobie 2010 – 
2014  
Komisia po informácii Ing. Feika a diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
odporúča MsZ hl. m. SR Bratislavy schváliť Program HaSR. 
Hlasovanie: zo 6 prítomných všetci za 
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K bodu 4 
Prerokovanie návrhu Zriaďovacej listiny ZUŠ Radlinského 53 Bratislava  
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
odporúča MsZ schváliť Návrh zriaďovacej listiny ZUŠ Radlinského. 
Hlasovanie: zo 6 prítomných všetci za 
 
K bodu 5 
Prerokovanie správ o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 
CVČ a ZUŠ za školský rok 2013/2014  
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
berie na vedomie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti... ZUŠ. 
Hlasovanie: zo 4 prítomných všetci za 

K bodu 6 
Žiadosť o zaradenie elokovaného pracoviska súkromnej materskej školy Kids Paradise, 
Martin čekova ul., do siete škôl a školských zariadení 
Komisia po  diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
komisia odporúča vydať kladné stanovisko k žiadosti. 
Hlasovanie:  za – 0,  proti – 1,  zdržal sa – 2 
 
K bodu 7 
Informácia o vývoji nákladov na financovanie škôl a školských zariadení v originálnej 
kompetencii MČ zo strany hlavného mesta za posledných 5 rokov podľa jednotl. MČ 
Komisia po  diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
7.1 berie na vedomie informáciu 
7.2 odporúča novozvolenej komisii venovať sa danej problematike 
Hlasovanie:  z 3 prítomných všetci za 

K bodu 8 
Informácia o návrhu zmeny štatútu hl.m BA, ktorým bude riešené financovanie 
originálnych kompetencií týchto zariadení na mestské časti 
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
komisia vzala na vedomie informáciu o návrhu zmeny štatútu. 
Hlasovanie: z 3 prítomných všetci za 
 
K bodu 9 
Informácia o činnosti a aktivitách predsedu a členov komisie 
- 20.10.2014 – účasť predsedu komisie na obhliadke priestorov ZUŠ M. Ruppeldta na 
Panenskej ul. v súvislosti so zámerom projektu Dom hudby. 
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
Komisia vzala informáciu na vedomie 
Hlasovanie: z 3 prítomných všetci za 
 
 
K bodu 10 
Informácia o vyhlásení výsledkov 22. ročníka ankety Najúspešnejší športovec a športový 
kolektív BA a BSK 
Vyhlásenie sa uskutoční 19.12.2014 o 16.45 h v Zrkadlovej sieni Primaciálneho paláca 
a budú naň pozvaní všetci súčasní členovia komisie (nakoľko nová komisia ešte nebude 
ustanovená). 
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Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
vzala informáciu na vedomie. 
Hlasovanie: zo 4 prítomných všetci za 
 
K bodu 11 
Rôzne 
Komisia konštatovala, že od začiatku rokovania až po jeho záver nebola komisia uznášania 
schopná. 
Mgr. Poláková poďakovala predsedovi a členom komisie za ich nezištnú prácu a aktivitu 
v tomto volebnom období. 
Predseda komisie Ing. Peter Lenč zhodnotil činnosť komisie za toto volebné obdobie 
a poďakoval členom komisie a tajomníkovi za ich aktivitu a činnosť a vyzdvihol úspešnú 
spoluprácu s riaditeľmi ZUŠ a CVČ a vedúcou oddelenia kultúry, školstva, športu a mládeže 
magistrátu Mgr. Elenou Polákovou. 
 
 
 

 
              Ing. Peter Lenč, v.r. 

                            predseda komisie   
 
 

Zapísal: 
PaedDr. Marián Valovič, tajomník komisie  
Bratislava 21.10.2014 
 


